
PROTOKOLL 1(3)

1982-06-15

Sammanträde nr 5 med Djurgårdens IF:s Överstyrelse 1982-06-03.

Närvarande: Åke Sand, Ordförande
Henrik Bromfält, Sekreterare
Reine Gustavsson
Berth Sundin 
Matts Wassdahl 
Lennart Öberg 

§ 1

Åke Sand hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat.

§ 2

Dagordningen godkändes.

§ 3

Protokoll från ÖS-mötet 1982-05-24 justerades med följande 
tillägg:
- § 7 - Utbetalning skall ske mot uppvisande av kvitton.

Vidare upprogs åt Henrik Bromfält att bevaka att 
utbetalning sker samt att valberedningsprotokoll och 
årsmötesprotokoll kommer överstyrelsen tillhanda.

§ 4

Uppdrogs åt ekonomiutskott att ombesörja att erforderligt antal 
silverhästskor finns på lager.

§ 5

Uppdrogs åt Reine Gustavsson att ombesörja att uppvaktning av 
Gösta "Knivsta" Sandberg på dennes 50-årsdag i höst sker i 
vederbörlig ordning. Bertil Pettersson meddelar fotboll-, ishockey 
och bandy sektionerna.

§ 6

Rapporterades från ekonomiutskottet. Uppföljning av fotbolls- 
sektionens ekonomi pågår. Uppdrogs därvid åt ekonomisektionen 
att i likhet med vad som nyligen skett hos ishockeysektionen, 
särskilt analysera fotbollssektionens spelarersättningar.

§ 7

Inte något att rapportera från arbetsutskott 1.
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§ 8

Rapporterades från arbetsutskott 2: Beträffande bingon kunde 
följande preliminära resultat redovisas:

1982 1981
Mars 112.000 kr 77.000 kr
April 88.000 " 78.000 "
Maj 55.000 " 50.000 "

Totalt verkar bingon 1982 ligga ca 15.000 kronor bättre än 
motsvarande period 1981.

§ 9

Uppdrogs åt Berth Sundin att skriva till Länsstyrelsen och 
framföra föreningens oro över den planerade storbingon på 
Södermalm samt begära besked beträffande DIF:s tidigare 
ansökan om utökat bingotillstånd.

§ 10

Uppdrogs vidare åt arbetsutskott 2 att tillse att ishockey
spelare är närvarande i bingolokalen på spelkvällar.

§ 1 1

Uppdrogs åt Lennart Öberg att avgöra frågan om bingolokalen 
bör stängas och personalen permitteras veckan före midsommar.

§ 12

Lennart Öberg redovisade föreningens lotteriverksamhet. Hittills 
är lotterier för cirka 150.000 kr utnyttjade. Tillkommer: 
Kalenderlotteri ca 100.000 kr, varuhuslotteri ca 60.000 kr, 
övriga ca 30.000 kr.

§ 13

Uppdrogs åt Reine Gustavsson att kontakt LE Löf man angående 
julmarknad på Hötorget.

§ 14

Uppdrogs åt Hans Hellqvist att redovisa de lotteriärenden han 
handlagt.

§ 15

Beträffande Fiskartorpet rapporterades (vilket kunde konstateras 
av överstyrelseledamöterna före sammanträdet) att anläggning 
fungerar och sköts bra.
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Uppdrogs åt arbetsutskott 2 att undersöka möjligheterna att 
vid "Fiskis" starta maratonskola, läkar- eller sjukgymnast
verksamhet eller annan verksamhet som kan ge good-will och 
inkomster.

§ 16

Matts Wassdahl rapporterade från slalomsektionens årsmöte.
Matts omvaldes som ordförande.

§ 17

Skrivelse från brottningssektionen angående sektionens framtida 
utveckling har till ÖS inkommit. Uppdrogs åt Henrik Bromfält att 
besvara brevet och därvid meddela att överstyrelsen är mycket 
intresserad av att brottning även fortsättningsvis utövas på 
elitnivå i DIF. Beslöts att inbjuda sektionens ordförande till 
nästa ÖS möte.

§ 18

Reine Gustavsson rapporterade från möte med handbollsektionen. 
Sektionen avser att göra en satsning för att komma tillbaka i 
högre seriesammanhang.

§ 19

Rapporterades att föreningen erhållit 266.000 kronor i aktivitets- 
stöd. Uppdrogs åt ekonomiutskottet att sammankalla en representant 
för varje sektion för genomgång av reglerna för aktivitetsstöd.

§ 20

Beträffande tidningen Djurgårdaren håller ett nytt anslag på 
att tas fram. Inlagan är nu tryckt.

§ 21

Beslöt att nästa sammanträde skall äga rum onsdagen den 23 juni 
kl 17.30.

§ 22

Åke Sand tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 
sammanträdet avslutat.

1982-06-03

Henrik Bromfält 
Sekreterare

Justeras

Åke Sand


